
 

 MØDE I SKOLEBESTYRELSEN VED Hvidebækskolen  
d. 27.02.19 kl. 18.00-20.00  
Medlemmer: Ulla Karlshøj, Line Christiansen, Henning Buerup Jørgensen, Kitt Stenberg, Dorthe 

Nyvang Smitshuysen, Ditte Andersen, Rikke Larsen, Christian Bechsgård  

Medarb. repr: Bernadette Jedig, Anita Rathje,  

Skoleledelsen: Bjørn Mortensen, Trine Hjortebjærg Mortensen, Line Mie Hjorth Christensen/Anette 

Aggergaard  

Elev repræsentanter: Formand: Alberte Sander Jensen Næstformand: Daniel Shatz  

Fraværende: Henning, Rikke og elevrådsrepræsentanter. 

Elevråd: Orientering og debat om ERs punkter:  

Beslutningspunkter: 18.20 – 18.30  

• • Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Referatet er godkendt. 

• • Princip om brug af mobiler/devices (Bilag udsendt med dagsorden)  

Anita fremlagde elevernes bekymring, da de ikke var tilstede. Eleverne har udtalt bekymring 

specielt i forhold til spisefrikvarteret. Skolebestyrelsen er enige om at formuleringen er godkendt.  

Debatpunkter 18.30 – 19.15  

• • Forældretilfredshedsundersøgelsen: Udleveret på sidste møde og udsendes som bilag til 

dagsordenen d.27/2. Der er kommet 84 besvarelser. Alle skolebestyrelsesmedlemmer kommer med 

input til, hvordan vi arbejder med svarene, samt hvad vi gør fremadrettet.  

 

- Antimobbe strategien, skal være fast punkt på klassens forældremøder via repræsentation af 

skb medlemmet. 

- Den åbne skole, der er sket forbedringer der giver bedre mulighed for at kommer ud fra 

skolen, fx gennem kulturbussen, fælles kommunale busordninger, biografordning mv.   

- Skabe ro og orden – der skal arbejdes i personalegruppen med punktet, specielt i 

overbygningen er der mangel på respekt, derfor planlægges fælles projekt med fokus på 

opstart i 7. klasse med anden pædagogik.   

- Ledelsen kan synliggøre tidsrummet hvor der vil være bemanding på kontoret, fx på 

hjemmesiden 

 

19.15 - 20.00  

Orienteringspunkter:  

• • Regnskab 2018. Bilag udleveres på mødet.  

Der er ingen forandringer i regnskabet. Budgettallene er pt ikke kendt efter aug 19.  

• • Orientering om evt. ny struktur vedr. inklusionscentrene  

Den 27.3 bliver inklusionscentrenes fremtidige struktur behandlet i kommunalbestyrelsen.  

• • Værdiregelsæt (Bilag medsendes dagsorden)  

Formidling af værdiregelsættet, på skolens skærme, synlighed på gangene og fast punkt på 

klassens forældremøder via repræsentation af skb medlemmet. Ledelsen drøfter hvordan det 

i øvrigt skal formidles  

• • Justering af folkeskoleloven  

BM orienterede om de 13 justerings punkter af folkeskolen. 

Her forklares teksten overordnet 



https://uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2019/jan/193001-folkeskoler-faar-styrket-faglighed-flere-

midler-til-understoettende 

Selve teksten 

https://uvm.dk/-/media/filer/uvm/aktuelt/pdf-19/190130-aftaletekst.pdf?la=da 

  

 

Kommende punkter til skolebestyrelsesmøder:  

• • Forretningsorden  

• • Timefordeling  

• • Opfølgning på APV  

 

Orientering fra:  

• • Pædagogisk Råd v/Anita Rathje:  

• • Elevråd:  

• • SFO:  

Fremtidens arrangementer nævnt.  

Udedage med hockyturnering, disco aften med SFO II, pædagogisk peronalearrangement. 

• • Ledelsen:  

• • Skolebestyrelsen:  

 

Kommende skolebestyrelsesmøder: 02.04.19 
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